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A les Municipals-87, el nostre Alcalde 
es va veure obligat a inventar-se Panomenat 
"Pacte dels Rics" i escampar-lo via Sant 
Gonell als quatre vents del PERIODI
CO. Ens va ficar a tots els altres partits en· 
un sac, i au, a plorar al miting fent la 
victima i dient que tots anàvem en contra 
d'ell. 

Ara, el temps, que sempre dona o treu 
raons, ha deixat les coses al seu lloc, els 
rics amb els rics i i'ESQUERRA allí on 
ha estat sempre. Quan pel camí es perd 
la falç i el martell, la O d'obrer i la S de 
socialista, és normal que s'acabe pactant 
amb els rics: CiU, PNB i CDS, demos
trant que els únics que se'n morien de 
ganes de pactar amb els rics eren ells, 
que durant aquestos darrers anys s'hi 
han fet bastant de rics. 

Mentrestant a Catalunya i'OBIOLS i 
el Sr. PUJOL es donaven el bec per as
segurar que com deia Raimon, un matalàs 
inmens caigui damunt de Catalunya, i és 
que la governabilitat, però sobretot els 
interessos comuns, fan estranys compa
nys de llit. Ara, un cop mut a Catalunya el 
PSC mes PSOE que mai, i'ESQUERRA 
es prepara un cop més per esdevenir 
l'única i autèntica alternativa d'esquer
res a Catalunya, una _alternativa al 
pujolisme que mai podran ser els Srs. 
Obiols i Ribó junts ni separats; el llast 
que porten al llom, el pes que suposa el 
seu aparell estatal, la subordinació que 
imposa Madrid, . els ho impideix. 
L'ESQUERRA, pobra però honrada i 
fidel, és al seu lloc. 
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PER FER EL CONTRAPÉS A TANTA AFECCIÓ A LES CORONES COM Hl HA 
AL NOSTRE POBLE l DARRERAMENT A CATALUNYA, EN EL MES DE LA 
REPÚBLICA POSEM UN DELS SEUS SÍMBOLS AL NOSTRE ESTIMAT l 
ANTIC ESCUT. 

23 D'ABRIL: SANT JORDI PATRÓ DE CATALUNYA 
Sant J ordi fou durant anys el súnbol de la lluita per les nostres llibertats, una diada 
reivindicativa, avui semblen voler fer-ne un dia normal. No hi estem d'acord, encara 
no som un país normal. 

ESQUERRA REPUBIJCANA BOICOTElJA LA VISITA 
DE FELIP DE BORBO A CATALUNYA 
Amb un respectuós però ferm abandó al Parlament de Catalunya i amb actes diversos 
a Girona durant la visita oficial, ESQUERRA REPUBLICANA ha mostrat la seua 
discomformitat amb aquesta visita. ("Mai assistirem a actes de vasallatge com el del 
Parlament, perqué la monarquía borbònica es el súnbol de l'opresió nacional de 
Catalunya". Paraules d'Angel Colom, secretari d'ERC.) 

S'OBRE LA BIBIJOTECA. 
INAUGURACIÓ OFICIAL EL DIA DE SANT JORDI 
Finalment s'inaugura. El dia 17 però ja s'hi va poder començar a anar. Els horaris: de 
5a 8 totes les tardes, i de 9'30 a l els dissabtes al matí, en un horari que ens diuen és 
provisional. Aquest important servei torna a estar en marxa en unes inmillorables 
instal.lacions. 

ES DISPARA LA VENDA I EL CONSUM DE DROGA 
A ULLDECONA 
Diuen que a Ulldecona li peguem fort, això quill pegue. I que l'us i consum de drogues 
diverses arriba a diferents sectors socials. Preocupant. Una societat així ho té clar. 

GRÀCIES CHENDO!!!!! 
Per fi al pais veí hi ha algú que comença a donar mostres d'intel.ligència. Chendo, 
jugador del Reial Madrid se'n va adonar a la fmal de Copa Barça-Madrid, que els 
guanyadors no eren espanyols. La Creu de Sant Jordi per a Chendo!!!!! I el carnet de 
soci d'honor de i'ESQUERRA REPUBLICANA. Guanyar la fmal, fou guai, que fos 
amb el Madrid tota una satisfacció, i que damunt es queixessin de l'àrbitre ... això ja 
fou el tope!!!!! 

NOVAMENT SUPREMEIXEN UNA AULA ESCOLAR 
AL COL.LEGI PÚBIJC 
És evident que el creixement vegetatiu, naixements menys defuncions, no augmenta, 
que cada cop neixen menys crio s i es redueix la matricula, però a les poblacions veïnes 
aquest dèficit es compensa amb l'inmigració.Aquí l'any passat es suprimia una aula, 
enguany una altra. Mentrestant aqui no passa res. Ulldecona sempre amunt. 

TRACTA DE BLANQUES A ULµ)ECONA 
No és que hi hagi compra-venda, no, el que passa és que hi ha dones, sobretot joves, 
que cobren jornals miserables per treballar tot el més un grapat d'hores. Queda feta 
la denúncia públicament. 



PARLA L'ESQUERRA 
Properament us passarem al cobra

mentel rebut de la subscripció del primer 
semestre-90 del FULL (als subscriptors 
és clar). L'import serà de 1.100 ptes. un 
xic més elevat que l'anterior degut a la 
confecció a l'impremta, que ens surt molt 
més cara però que ens posa a un primer 
nivell de qualitat impresa. Aquest preu és 
tenin en compte que durant el semestre 
s'hauran publicat tan sols 9 números en 
lloc de 12 que es publicaran normalment 
en un semestre. Gràcies per la vostra 
col.laboració. 

Entre d'altres activitats de l'ERC,yar
lem en un altre apartat del rebuig a la 
visita del princep de Borbó, us oferim 
també en un retall del "TEMPS", !'inicia
tiva del nostre partit al Parlament Euro
peu, en suport de Lituània. Caldrà parlar 
d'allò de l'internacionalisme, els pobles 
lliures d'Occident, etc, etc, i ben a fons. 

NOTICIARI 

Amb motiu de la segregació de l'Am
polla, l'Ajuntament de EL PERELLÓ 
s'hauràderecomposar, i l'ERC n'entrarà 
a formar part amb un regidor ja que el 
nostre partit es quedà a les portes d'en
trar a l'Ajuntament per molt pocs vots. 

L'Ajuntament de la Sènia amb el vot 
de qualitat del seu Alcalde el socialista 
Josep Martí, va rebutjar donar suport a la 
proposta sobre l'autodeterminació. Po
pulars i socialistes votaren junts en con
tra (estranyes aliances), mentre que 
convergents i comunistes hi votaven a 
favor. Josep Martí va dir "ara no és el 
moment de demanar l'autodetermina
ció,.si més autogovern". Li volem recor
dar que "ara" no la d'elnanaven, simple
ment dèiem que "no renunciem a exercir 
el dret". Trist, molt trist. 

La Banda Local de Música ha editat 
novament la seua publicació "RE
CULL", on fan repàs a totes les activitats 
de la Banda al any 89. Una edició magní
fica en contingut i presentació que us re
comanem vivament, i on es "recull" l'e
norme esforç que ha fet i fa la nostra 
Banda, un esforç que mereix l'aplaudi
ment de tot el poble, ... .i calés del poble, 
feu-vos socis de la Banda!!!! 

També el CENTRE EXCURSIO
NISTA ULLDECONA ha fet públic un 
programa d'activitats molt ambiciós sota 
el títol general de "A VENTURA EX-
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Solidaritat amb 
Lituània 

1 El dijous dia 5 
d'abril el Parla

ment europeu debat en 
ple el reconeixement de 
la República de Lituà
nia. La proposta de re
solució que es discuteix 
a la cambra legislativa 
europea ha estat impul
sada per Esquerra Re

publicana de Catalunya 
(ERC), en una reunió de l'A
liança Lliure Europea (ALE) 
que va tenir lloc a Brussel.les 
la setmana passada. L'ALE 
és una associació de partits 
pertanyents a 20 nacions sen
se estat d'Europa. 

ratlles- el primer acte míni
mament digne de solidaritat 
de l'Europa occiden¡al envers 
la primera república bàltica 
que ha decidit trencar amb 
l'URSS. La proposta de !'A
LE considera, en síntesi, que 
Lituània ha elegit el seu destí 
per la via democràtica i de 
forma majoritària, tot resta
blint la sobirania que se li va 
prendre el 1940. La proposta 
també insta a la Comissió 
Europea que reconegui el 
nou Estat i que µ¡ estableixi 

ció reconeix, referint-se en 
concret al dret a ·1a lliure de
tenninació. 

També a iniciativa d'ERC, 
l' ALE ha fet una declaració 
sobre el dret d1autodetermi
nació de les nacions europe
es. A la vegada !'ALE ex
pressa preocupació per la 
"distorsió conceptual" de què 
es objecte el terme naciona
lisme a fi de confondre l'opi
nió pública i predisposar-la 
en contra de reivindicacions 
legítimes. 

~ relacions econòmiques, a fi 
que pugui superar la difícil 
situació en què es troba en 
aquests moments. 

D'altra banda, ben aviat, els 
parlaments de Flandes (Bèl
gica), Val d'Aosta (Itàlia) i 
Sud Tirol (Itàlia) debatran 
propostes sobre l'autodeter
minació en tennes molt simi
lars als del Parlament de Ca
talunya. 

Si s'aprova la proposta de 
resolució, aquest seria -en el 
moment d'escriure aquestes 

En la proposta impulsada 
per ERC s'jOsmenta l'URSS 
amb la finalitat que aquesta 
atengui les reivindicacions 
que la seua pròpia Constitu- Albert Punso/a 

CURSIONISTA". Ens ha semblat molt 
interessant i us oferirem amb més detall 
aquest programa en un proper número. 

ACTUALITAT 
e Ha passat una nova setmana santa 
amb els ulls mirant cel amunt per si se'ns 
passaven les vacances per aigua. Men
trestant les celebracions religioses han 
tingut algunes novetats dignes de menció 
per l'impuls del nou rector, conscient de 
que a l'Esglèsia d'Ulldecona li falta molt 
d'aire nou i llum per molts racons. Hi ha 
molta gent encantada amb el tarannà de 
mossén Martórell i ens en fem ressó, ara 
molts esperem comprovar si els canvis 
seràn només d'imatge, passos de setma
na santa amb armats i tabals, horaris mes 
assequibles, o si la renovació afectarà 
l'Església local en el fons. 

O En definitiva si anirem cap a l'Esglèsia 
dels desfavorits com deia Jesucrist, o 
seguirà el monopoli dels de sempre. 
Indicis hi ha en el bon camí, donem temps 
al temps i deixem treballar. 

O Ulldecona comptarà amb "col.labo
rador social" en la persona d'un jove 
objector de consciència madrileny. Re
cordareu que fa temps ens férem ressó de 
que l'Ajuntament havía demanat poder 
comptar amb un objector per a treballs 

socials. Ens va semblar una mica la polí
tica de gestos i de sortir al diari del nostre 
Alcalde, un mestre en la matèria, ara 
aquest xicot ja és aquí, es diu Eduardo 
Albendín Ortega, és actor i en principi 
s'ofereix per fer un taller d'iniciació tea
tral a les Escoles, tot sobre tècniques de 
COMUNICACIÓ NO VERBAL. Ens 
han dit que porta una predisposició 
excel.lent i que aprendrà ràpid el català 
per comunicar-se millor amb la canalla. 
En seguirem parlant. 

O ERC havia manifestat temps enrerala 
seua oposició a la visita de Felip, Princep 
de Borbó, i anunciat actes de protesta. Al 
Parlament de Catalunya els Diputats 
d'ERC abandonaren la sala quan havia 
de començar a parlar el princep, i a 
Girona també es feu notar la presència 
de l'Esquerra convocant un dinar i mani
festant el seu rebuig, per quant en parau
les d'Àngel Colom secretari general 
d'ERC: ~'la monarquia es un anacronis
me històric, herència de temps passats, i 
que ademés recentment ha pres partit i 
no favorablement, en el tema de l'auto
determinació de Catalunya. Creiem que 
avui la solució republicana segueix essent 
la millor per Catalunya, i hem abandonat 
el Parlament en anar a parlar el princep 
perqué la monarquia borbònica és el 
símbol del' opressió nacional de Catalun
ya, i nosaltres no assistirem mai a un acte 
de vasallatge com el d'avui". En seguirem 
parlant. 



DE TOT UN POC 

• Sembla ser que al nostre poble hi ha 
"camells" que fan l'agost tot l'any venent 
droga ben variada. En contra del que 
cabria esperar, apart dels consumidors 
habituals, hi ha respectabilíssims ciuta
dans afeccionats al tema. La cocaïna 
diuen que és la reina, però també d'altres, 
i que molta joventut s'inicia amb droga 
blana a poc preu, tàctiques comercials 
vaja. A la comarca del Montsià, 55 perso
nes havien iniciat tractaments per desen
ganxar-se a principis d'any, 28 per heroï
na, 2 per cannabis, 23 per alcohol i 2 per 
altres causes. 

• També ens arriben noticies del t¡ue 
podriem qualificar com d'autèntica trac
ta de blanques. Noies molt joves que 
treballen en determinats tallers a preus 
d'explotació, per exemple, si el sou mí
nim són 50.000 ptes., n'hi ha que cobren 
27.000 ptes., 30.000 ptes., 32.000 ptes., etc 
un autèntic "xollo" per a qui paga. I 
damunt la nostra comunicant ens diu que 
si es queden embarassades van al carrer; 
no se'ls hi renova el contracte i au. Aixó 
a la Ulldecona socialista, democràtica, 
amb sindicats i plena de gent que s'omple 
la boca de drets de les persones, lliber
tats, etc,.etco<Ja es poden fer diners així. 

• Recordareu que al març del89 s'asfal
tava el camí de l'Olivar, autèntic barranc 
digne del París-Dakar, doncs bé, ja hi 
tornen a haver clots i se'n comencen a fer 
molts més, tots els que hi havia. Es pot 
comprovar. Seguim amb els clots: cbm 
sabeu els nostre Ajuntament es va gastar 
12 milions més o menys en donar una 
passada asfàltica a tots els carrers del 
poble per a les Quinquennals, i sabeu que 
passa? NO, SL Hi ha algun lloc que els 
clots ja tenen mig pam de fons, concreta
ment al carrer Calvari encreuament amb 
Entença. És el perill de voler fer moltes 
coses de qualsevol manera i a qualsevol 
preu, però eren Quinquennals ... 

• A les basses èle l'Ermita s'hi tiren 
escombraries, i com de tant en tant fa 
vent, els papers i les bosses de plàstic 
conformen un paisatge molt lleig a totes 
les finques de la vora , ademés de la 
bruticia que representa per aquestes 
finques. No es pot evitar? 

• Al novembre del 88 la Cooperativa 
Agrícola d'Ulldecona denunciava davant 
dels seus socis que CAJAMADRID no 
pagava ni un duro als dipòsits que allí 
tenia la Cooperativa, a canvi la CAJA no 
cobrava lloguer del local de Cooperativa, 
en una mena de tracte no escrit enlloc. 

• L'Assemblea acordà escriure a CA
JAMADRID a Madrid i intentar nego
ciar una solució. Fins al woment "silen
cio administrativa" que d'això en saben 
molt a Madrid. Total: Cooperativa se
gueix sense cobrar pels seus diners, i 
sense tenir local en propietat, només 
deixat. 

• L'Ajuntament ha editat un llibre molt 
ben fet, que conta una història molt 
·bonica i el repartirà als xiquets de les 
escoles. L'Ajuntament però, ha oblidat 
que Ulldecona es un poble català, iha fet 
el llibre en castellà (per celebrar San 
Corque deu ser). L'excusa és que la ver
sió catalana no quedava bé, que la caste
llana quedava millor, nosaltres els hi 
diem que la original en francés debia ser 
encara més bona i s'haguessin estalviat la 
traducció i els xiquets haguessin practicat 
el francés, l'altra llengua imperial dels 
Països Catalans. 

• Ens diuen que la Volta al Maestrat no 
va poder passar per dins del poble perqué 
la Policia Municipal local no va donar el 
permís, i van haver d'anar pel Camí la 
Roja. Les mateixes fonts no entenen com 
l'Ajuntament subvenciona amb 60.000 
ptes. la Challenge al Montsià per a que 
passi per Ulldecona, i en canvi no deixa 
passar aquestos que passen debades. 

. Fetes les averiguacions oportunes, 
resulta que els de la Volta en qüestió van 
demanar permís 10 m. abans de passar, 
sense que a l'Ajuntament en tinguessin 
cap constància. No se'ls va deixar passar 
pel Carrer Calvari contradirecció com 
volien i per això van passar per fora. 

POLITICA LOCAL 

Parlàvem al darrer número dels alcal
dables del PSC-PSOE, i seguint amb el 
tema per ordre de vots, li toca avui al PP 
(Partida Popular), que amb 645 vots va 
quedar segon a les darreres municipals i 
va treure tres regidors. 

Tots sabem que el PP probablement 
ni s'hagués presentat a Ulldecona si no 
hagués estat pel desaire convergent a 
Jeroni Castell, que després de proposar
ia com a cap de llista de CIU el va rebut
jar per ordres superiors a instàncies de ... 
una misteriosa mà encara no aclarida. 

Jeroni llavors va encapçalar la llista 
del PP i el que hagués pogut estar un 
resultat convergent de 5-6 regidors, va 
quedar com tots sabem. Si ho planeja 

J aurne Antich no surt millor. I alguns 
encara ho diuen ... 

Ara des de diversos sectors de la dreta 
local es parla de fer una mena de front 
anti-socialista, o si no anti-socialista, 
matisen d'altres, que pugni fer front o 
inclòs desbancar la majoria socialista. Si 
analitzem els precedents, sembla ja habi
tual la incapacitat dels diversos grups 
locals de dreta per posar-se d'acord, i ara 
també ho veiem difícil, ni al 79 quan ho 
tenien més fàcil, nl al 83, ni al 87 que ja 
semblava fet s'han posat d'acord. Però ... 
per tantJ eroni, tot i el cansament acumu
lat en aquestos 4 anys, tornarà a encapça
lar la llista del PP si no es decideix a 
plegar per les seues ocupacions particu
lars, o finalment es manta algun "tingla
da" amb tots els grups locals de dreta, 
cosa certament difícil avui per avui, per
qué llavors a veure: qui posem al capda
vant? Ja seria bó Jeroni per CIU? Accep
taria aquest ellideratge d'un membre de 
CIU amb qui no s'han entés gairebé mai 
en l'actual legislatura? Comenceu a fer 
boca que les municipals s'atancen. 

Us oferim la possibilitat d'anunciar 
alló que valgueu en aquesta secció. Ac
tualment LO FULL arriba a moltes 
poblacions del nostre país: Amposta, 
Alcanar, La Ràpita, Godall, La Galera, 
El Perelló, Jesús i Maria, Sant Rafel, 
Ciutat de Mallorca, El Masnou, Barcelo
na, Reus, Tarragona, La Sènia, Les Bor
ges del Camp, etc., inclús a Melbourne 
(Austràlia) iMorèlia (Mèxic).Anunciar
vos al FULL por ser un bon negoci, 
ademés lògicament d'un acte filantròpic. 
I a500 ptes. qui no s'anuncia es perqué no 
vol. 

VENC ESTUDI A PEÑÍSCOLA 

45 m2, a 50 m. de la platja, piscines, 
pistes de tennis, tots els serveis 

a la vora. Truqueu al FULL. 

ES VEN CASA 
AL PASSEIG DE L'ESTACIÓ 

gran i amb dues vivendes, 
un bon jardí a la vora. 

l 



XAFARDERIES 

• Com a exemple de la utilitat que té la 
monarquia espanyola, entre d'altres, el 
nou iot reial costarà 1.000 milions de 
pessetes (MIL) que lògicament pagarem 
vosté,jo i aquell de mes enllà que mai ens 
hi arribarem a passejar. 

• El xampany i pastes per a tots que 
donaren a l'Església el Dia de Resurrec
ció, ha estat criticat pels sectors integris
tes de l'Església local, que això no s'ha 
vist mai. J a era hora, i es que hi ha gent 
que ha vist molt poques coses ... 

e El Centre Excursionista i el Club 
d'Escacs, concessionaris de les Festes de 
tot l'any al poble per obra i gràcia de Sant 
Jaume, van una mica a la grenya. L' Ajun
tament pensa que això no pot ser, i que 
l'any vinent faran ells les festes, aixi la 
canalla no es barallarà. 

e Vist el descens de comparses i la 
manca de brillantor del Carnestoltes 
d'enguany l'any vinent les comparses 
organitzaran els balls i es repartiran els 
beneficis, així l'Ajuntament s'estalviarà 
la subvenció i es podrà millorar la Festa. 
Entre les condicions per formar compar
sa amb dret a pela llarga, figura el portar 
el carnet del PSOE a la boca al moment 
de la desfilada, i el compromís de fer un 
''paso" a Setmana Santa convenientment 
vestits. Apa nois a la marxa!!!!! 

LA TERRA 

ESTADISTIQUES 

El diagrama que avui us presentem, 
ens mostra les corbes de les temperatu
res mitjanes i de les pluges mensuals que 
s'han donat a Ulldecona des de l'última 
aparició estadística al FULL. 

En ell apreciem una zona de relativa 
sequera corresponent als mesos de fe
brer i març d'enguany, on es manifesta la 
falta de pluja i la suavitat de les tempera
tures. Quant a les pluges destacar que 
setembre, novembre, desembre i gener 
foren uns mesos molt humits, amb un 
total d'aigua recollida de 672 l/m2 i un 
màxim de 60 l/m2 en 4 )i el dia 10 de 
setembre, quan esperàvem l'arròs a l'Er
mita. 

Quant a les temperatures, dir que la 
mínima de les mínimes (-4º C) es va 
donar els dies 22 i 23 de gener, destacar 
els -3ºC el 
dia6demarç 
i els 32º C de t'c 
màxima el 
mateix dia, 
màxima que s ..11'; 
s'apropa a la 0 11i l \. f 

de setembre, ~ ~~~ 
332 C els dies ~ ff1\:'=· 
3, 4, 15 i 16, i • 8'\ 
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Josep Porcar 

ESCRIT 

ESPORTS 

FUTBOL 

Dia 8-4-90 
LA CAVA O - O ULLDECONA 
Bon partit de l'Ulldecona arrencant un punt al 

sempre dificil terreny"cavero". Bona actuació del 
nou porter i la victòria als peus d'Amadeu als 
darrers instants del partit. Llàstima. 

Dia 22-4-90 
RAPITENCA 2 - 1 ULLDECONA 

Exel.lentprimera part de l'Ulldecona que sem-
blava que podria emportar-se almenys un punt, va 
acabar 0-0. A la segona part, el nivell del nostre 
equip va baixar, i en una errada entre la defensa i 
el porter, els rapitencsvanferel 1-0, arrodonit poc 
desprès amb el segon. Sansano marcaria el 2-1 
sense temps gairebé de poder fer res més. 

Jugaren: RUBIO, TOMÀS, SAMPER, SUSO, 
LEÓN, ARNAU, AMADEU, VICENf, Ml
LlAN, MORELLÓ I CALLARJSA. (SANSANO 
per AMADEU i XA VI per ARNAU al descans). 

RAPlTENCA·ULLDECONA 
AMPOLLA·REOD!S 
CALAFELL-S.P.S.PABLO 
CAMBRILS-CANONJA 
AMET.MAR-LLORENC 
VALLS-VENDRELL 
P.MAFUMET-M.D'EBRE 
!NO.REUS-AMPOSTA 
ALCANAR·LACAVA 

VALLS 
AMPOSTA 
LACAVA 
CALAFELL 
CAMBRILS 
CANONJA 
AMET.MAR 
RAPJTENCA 
S.P.S.PABLO 
REOOIS 
ALCANAR 
AMPOLLA 
VENDRELL 
IND.REUS 
LLORENC 
M.D'EBRE 
ULLDECONA 
P.MAFUMET 

,., 
"º ,., 
().0 
().2 

"º 1·0 
l·l 
l·l 

28 18 8 2 62 20 44 16 
28 14 10 4 51 35 38 12 
28 12 9 7 35 24 33 5 
28 11 10 7 51 43 32 4 
28 11 9 8 30 23 31 3 
28 7 17 4 37 36 31 3 
28 11 8 9 38 36 30 2 
28 13 4 11 51 40 30 o 
28 11 7 10 41 41 29 1 
28 11 6 11 46 40 28 o 
28 10 6 12 30 40 26 -2 
28 6 13 g 32 35 25 -5 
26 10 5 13 35 46 25 -3 
28 6 10 12 30 39 22 -6 
26 7 7 14 34 43 21 -7 
28 9 3 16 29 55 21 -5 
28 6 8 14 43 58 20 -8 
28 7 4 17 32 49 18-10 

D E "7 DIES" 
Miquel Vericat Ollé es el nou president de la Comunitat 

de Regants d'Ulldecona segons es va acordar a la darrera 
reunió de la Junta Directiva, que d'altra banda ha quedat 
constituïda així: 

L'estat espanyol ha sigut l'ú
nic país de la Comunitat Eco
nòmica Europea, en que ha 
baixat la renda agraria, mentre 
la resta de països membres 
l'han augmentat. La renda 
d'agricultors i ramaders de 
l'estat espanyol, ha baixat l'any 
1989 un 0,2 %, enfront a un in
crement mitjà a la CEE del 9,5 
%, amb relació a les xifres de 
l'any 1988, segons les dades 
fetes públiques per l'Oficina 
d'Estadística Europea (EU
ROSTAT). 

bla que agricultors i ramaders 
son "espècies a extinguir" pel 
poc cas que sel's hi fa. Per 
exemple: a Dinamarca, la ren
da d'agricultors i ramaders ha 
sigut d'un augment del 24,8 %; 
Belgica, 19,3%; Luxemburg 
amb un 17,3%; Alemanya, amb 
un 16,3%; Holanda, 11,9%; 
Itàlia,8,4%; Regne Unit, 7,6%; 
Grècia, 6,6% i l'últim Irlanda 
amb un modest però signifi
catiu 1,9%. A l'estat espanyol 
en canvi disminuia la renda 
agraria amb un 0,2%. Això 
reafirma la meva teoria, segons 
la qual aquí el Ministro d'Agri
cultura, en lloc de remetre'l 
cap a casa, al fmal li donaran 
una medalla i possiblement el 
passaran a un altre Ministerio 
com a recompensa. Així anem. 

President: Miquel Vericat Ollé 

Vice-president: Ramon Valls García 

Tresorer: Josep-Lluís Millan Masdeu 

Interventor: Joan Josep Talarn (La Galera) 

President J urats: Vicent Sales Carcellé 

Vocal Jurats: Joan Ferré Bel 

Vocal Jurats: Joaquim Poy Roig 

Vocal Jurats: Josep Borràs Sansano 

President Obres: Josep López Ferré 

Vocal Obres: Xavier Balagué Forcadell (Els Valentins) 

Vocal Obres: Artur Forcadell Miralles (Els Freginals) 

Vocal Obres: Enric Canalda Làzaro 
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Hi han nacions de la CEE on· 
sembla que l'agricultra està 
protegida i compta amb el re
colçament de l'estat, no així 
aqui, en què l'agricultura i 
ramaderia és la "cenicienta11 

dels pressupostos i a més sem-


